
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2019–2020 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2020Z14768 

Vragen van het lid Schonis (D66) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Plan sneltreinlijn staat al jaren stil» (ingezonden 
17 augustus 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Plan sneltreinlijn staat al jaren stil»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten hoe het staat met de realisatie van de spoorverbinding 
Groningen-Bremen, de zogeheten «Wunderline»? 

Vraag 3
Acht u het herstel van de spoorbrug «Friesenbrücke» essentieel voor de 
aanleg van de Wunderline? 

Vraag 4
Verwacht u dat de Friesenbrücke binnen afzienbare termijn hersteld zal 
worden? Zo ja, wanneer? Zo nee, bent u in overleg met uw Duitse collega’s 
om ervoor te zorgen dat deze brug zo spoedig mogelijk wordt hersteld? 

Vraag 5
Welke obstakels ziet u voor de aanleg van het project Wunderline en het 
starten van de dienstregeling van Groningen naar Bremen in 2024 zoals 
gepland? 

Vraag 6
Wanneer de dienstregeling op de Wunderline niet in 2024 kan starten, binnen 
welke termijn denkt u dan dat de Wunderline gerealiseerd kan worden? 

Vraag 7
Welke stappen gaat u dit jaar nog ondernemen om het project Wunderline 
een stap verder te brengen?

1 Website NRC, 16 augustus 2020 (https://www.nrc.nl/nieuws/2020/08/16/plan-sneltreinlijn-staat-
al-jaren-stil-a4008938)
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